
亲爱的考生， 

    

     疫情期间，为方便海外中文学习者高效有趣地学习汉语，汉考国际联合中国多所一流

大学推出“国际中文教师奖学金线上课程项目“，免费线上学习中文课程，体验中国文化。

学习结束时可免费参加一次 HSK、HSKK 线上考试，成绩优异者还可获得免费来华旅行的机

会，欢迎大家积极报名参加！ 

 

推荐申请院校： 

华中科技大学，复旦大学，兰州大学，上海外国语大学，华东师范大学 

 

申请项目类型： 

1.一学期研修生(线上课程） 

2.一学年研修生(线上课程） 

 

申请条件： 

1.在海外生活工作的非中国籍人士 

2.年龄 16-35 岁 

 

申请流程 ： 

1. 登录国际中文教师奖学金申请网站并注册账号：http://cis.chinese.cn/account/login 

 

2. 填写申请表，奖学金类别请选择一学期研修生（线上授课）或一学年研修生（线上授课），

并选择学习时间（一学期为 2021 年 2 月至 2021 年 7 月；一学年为 2020 年 12 月至 2021

年 8 月）和接收院校。 

http://cis.chinese.cn/account/login


 
 

3. 填写并上传全部申请材料（护照首页扫描件，证件照，在学证明书或毕业证书扫描件，

HSK/HSKK 证书扫描件）后点击“提交”按钮。 

 

4. 返回查看申请信息，并关注申请进度。 



 
 

需提前准备的材料（用于系统上传）： 

1.个人照片（电子版） 

2.护照或身份证（电子版） 

3.HSK 成绩单电子版（若暂无，可使用汉考国际官网成绩查询截图） 

4.最高学历毕业证书（电子版） 

5.考点出具的推荐信 

 

具体课程和上课时间录取确认后院校会联系您。 

如有问题，欢迎咨询： 

 

期待您的参与！ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Dear test takers, 

      

     During the epidemic, in order to facilitate overseas Chinese learners to learn Chinese in an 

efficient and interesting way, Chinese Testing International Co., Ltd. (hereinafter referred to as 

"CTI"), together with many top universities in China, launched the "Online Chinese Language 

Learning Scholarship Program". Candidates can learn Chinese courses, experience Chinese 

culture for FREE during this program period. At the end of your study, you can take a HSK or 

HSKK online test for FREE. Those with excellent grades will also get the opportunity to travel to 

China for FREE. Everyone is welcome to sign up! 

 

Recommended Universities: 

Huazhong University of Science and Technology, Fudan University, Lanzhou University, 

Shanghai International Studies University, East China Normal University 

 

Project types: 

1. One-semester trainee (online course) 

2. One-year trainee (online course) 

 

Application Requirements: 

1. Non-Chinese nationals living and working overseas 

2. Age 16-35 years old 

 

Application Process : 

1. Log in to the International Chinese Language Teachers Scholarship Application System and 

register an account: http://cis.chinese.cn/account/login 

 

2. Fill in the application form, choose one-semester study online or one-academic-year study 

online, and choose the study time (one semester is from February 2021 to July 2021; one 

http://cis.chinese.cn/account/login


academic year is from December 2020 to August 2021) and host colleges. 

 

3. Fill in and upload all the application materials (scanned copy of passport homepage, ID photo, 

scanned copy of enrollment certificate or graduation certificate, scanned copy of HSK/HSKK 

certificate) and click "Submit" button. 

 

4. Go back to view the application information and follow the progress of the application. 



 

 

Materials to be prepared in advance (for system upload): 

1. Personal photos (electronic version) 

2. Passport or ID card (electronic version) 

3. The electronic version of the HSK transcript (if not available, you can use the screenshot of the 

score query website of Chinese Testing International: http://www.chinesetest.cn/index.do) 

4. The highest degree diploma (electronic version) 

5. Recommendation letter issued by Chinese test center 

 

The college will contact you after admission confirmation for specific courses and class time. 

If you have any other questions, please consult: 

 

Looking forward to your participation! 

 


